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Radni Agata Tatara, Michał Drewnicki oraz Łukasz Wantuch złożyli interpelacje do Prezydenta Miasta

Krakowa. Poruszają w nich tematy związane z: dodatkami dla nauczycieli przedszkola z oddziałami

specjalnymi za pracę w trudnych warunkach, czy plany związane z przeniesieniem XXI LO do innej

lokalizacji.

Radny Michał Drewnicki, wiceprzewodniczący Rady Miasta Krakowa złożył interpelację w

sprawie planów przeniesienia XXI Liceum Ogólnokształcącego z budynku współdzielonego z

MDK im. Bursy do Zespołu Szkół Poligraficzno-Księgarskich. – Czy takie plany są brane pod

uwagę? Jakie za nimi przemawiają argumenty? Co dalej z Młodzieżowym Domem Kultury, czy

Pan Prezydent planuje przenieść go w inne miejsce po raz kolejny? Moje pytania wynikają z

troski zarówno o los MDK jak i liceum – pisze radny do Prezydenta.

Radna Agata Tatara złożyła interpelację w sprawie dodatków dla nauczycieli przedszkola z

oddziałami specjalnymi za pracę w trudnych warunkach. - Nauczyciele z  Samorządowego

Przedszkola nr 122 zwrócili się do mnie z prośbą o wyjaśnienie sprawy dodatków za pracę w

trudnych warunkach. Za taką pracę uznaje się prowadzenie zajęć określonych w rozporządzeniu

MENiS z 31 stycznia 2005 r. w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia

zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia

zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym od pracy. Zgodnie z Regulaminem

określającym niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach,

szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków za pracę w trudnych

warunkach przysługuje nauczycielowi dodatek w wysokości 20 proc. osobistego wynagrodzenia

zasadniczego za prowadzenie zajęć dydaktycznych i wychowawczych w przedszkolach

(oddziałach) specjalnych, szkołach (oddziałach), w tym szkołach przysposabiających do pracy.

Przedszkole według otrzymanych informacji prowadzi oddziały specjalne. W załączniku

przesyłam szczegółowe postulaty nauczycieli – czytamy w interpelacji radnej Tatary. Złożyła

ona też interpelację w sprawie ronda na skrzyżowaniu ul. Jasnogórskiej i Gaik. - W

przedstawionym do konsultacji  projekcie rozbudowy ul. Gaik, zaprojektowano rondo turbinowe

na jej skrzyżowaniu z ul. Jasnogórską. Biorąc pod uwagę obecne natężenie ruchu oraz fakt, że w

ciągu ul. Gaik powstają nowe osiedla, co go dodatkowo zwiększy zwracam się z pytaniem, czy

była brana pod uwagę możliwość budowy wiaduktu w ciągu ulicy Jasnogórskiej? Jeżeli nie, to

dlaczego? – pyta Agata Tatara. Ostatnia z interpelacji radnej dotyczy podjęcia działań mających

na celu zwiększenie częstotliwości linii tramwajowej nr 14. - W związku z licznymi zgłoszeniami i

prośbami mieszkańców Krakowa, którzy na co dzień korzystają ze środków komunikacji

miejskiej, zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu zwiększenie częstotliwości

kursowania linii tramwajowej nr 14 do 8 minut. Powyższą prośbę uzasadniam przebiegiem trasy

linii tramwajowej nr 14, na której znajdują się krakowskie uczelnie wyższe, licea, szkoły

ponadpodstawowe oraz podstawowe. Dodatkowo zaznaczyć należy fakt, iż linia ta dla

większości mieszkańców stanowi jedyną alternatywę dojazdu bez przesiadek z Bronowic w

kierunku Nowej Huty, gdzie zlokalizowane są także liczne punkty medyczne. Zwiększenie

częstotliwości linii nr 14 zasadne jest także poprzez pryzmat chęci zmniejszenia liczby

samochodów na ulicach. Większa częstotliwość linii 14 może przedłożyć się na zastąpienia auta

na komunikację miejską, co wpłynie pozytywnie na system całej komunikacji miejskiej w

Krakowie - czytamy w interpelacji radnej.



Radny Łukasz Wantuch pyta w interpelacji, czy będzie w tym roku zgłaszana propozycja

przeniesienia środków  budżetowych na przyszły rok. - Jeśli nie będzie ona zgłaszana, to jaki jest

powód takiej decyzji oraz o jakich kwotach mówimy? – pyta radny.
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